
ZÁPISNICA Č. 4/2023 
 

zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže 
 zo dňa 5. júna 2023 

 
Prítomní: Mgr. Marian Podrazil, Ing. Igor Mravec, Mgr. Katarína Cigáňová, Mgr. Karin 
Remišová, PhDr. Štefan Maceják PhD., JUDr. Juraj Vondrášek, Mgr. Jana Polesná, PaedDr. 
Mgr. Milan Trstenský, Ing. Lukáš Šoltés, Ing. Lucia Valachovičová, Bc. Marián Takács-
kontrolór, Ing. Marián Bohunský-vícestarosta, Ing. Richard Šafárik, Ing. Pavol Jančovič.    
 
Ospravedlnený: Mgr. Ivan Pružinec  
Začiatok: 17.00 h, ukončenie 19.00 h 
 
 
Program: 

Otvorenie zasadnutia komisie. 

1. Schválenie návrhu programu 
2. Prezentácia projektu Dúbravská Školská Liga (poslanci mestskej časti) 
3. Informácia o zápise detí do prvého ročníka základných škôl 
4. Informácia o zápise detí do materských škôl 
5. Prezentácia ZŠ Beňovského – riaditeľka školy PaedDr. Viera Karovičová 
6. Rôzne 
 
 
K bodu 1 
Na úvod predseda komisie školstva a mládeže Mgr. Marián Podrazil privítal všetkých členov 
komisie. Otvoril zasadnutie komisie a oboznámil členov komisie s programom zasadnutia a dal 
o programe hlasovať. Komisia rozhodla o vzájomnej zámene bodov č. 2 a č.5.  
 
Stanovisko komisie: 
Komisia školstva a mládeže schválila program zasadnutia komisie školstva a mládeže so 
zámenou bodov č.2 a č. 5. 
  
Hlasovanie:    prítomní: 9          za: 9         proti: 0         zdržal sa: 0 
 
K bodu 2 
Riaditeľka ZŠ Beňovského, PaedDr. Viera Karovičová nás informovala o úspechoch školy, 
ktoré dosiahla škola (žiaci školy) počas školského roka 2022/2023 a čo všetko sa im podarilo 
počas uplynulého obdobia. Oboznámila nás i s problémami, ktoré škola má a, ktoré treba riešiť. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia zobrala informácie na vedomie. 
 
K bodu 3 
Vedúca oddelenia školstva, mládeže a športu informovala členov komisie o prebiehajúcom 
zápise detí do prvého ročníka základných škôl: 
-počet žiadostí 449,  z toho: 50 duplicitných, 55 mimo Dúbravky, predpokladaný počet 
odkladov 35 – 40. Každá škola otvára 3 prvé triedy, čo znamená že bude prijatých cca 312 detí.  
Všetky deti s trvalým pobytom v mestskej časti budú prijaté. 



Stanovisko komisie: 
Komisia zobrala informáciu na vedomie. 
 
K bodu 4 
Vedúca oddelenia školstva, mládeže a športu informovala členov komisie o prebiehajúcom 
zápise detí do materských škôl. V rámci zápisu sme obdržali 458 platných žiadostí o prijatie do 
materských škôl. Z toho počtu je 264 detí starších ako tri roky, pričom k 1.9.2023 
predpokladáme 289 voľných miest v MŠ. Z týchto údajov vieme potvrdiť, že aj v nasledujúcom 
školskom roku budú umiestnené všetky deti s trvalým pobytom v Dúbravke   staršie ako tri 
roky. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia zobrala informáciu na vedomie. 
 
K bodu 5 
Poslanci Richard Šafárik, Pavol Jančovič a  Karin Remišová oboznámili komisiu s prezentáciou 
Projekt Dúbravská školská liga. Projekt by mal začať fungovať na školách od nového školského 
roka 2023/2024. Momentálne prebiehajú stretnutia zástupcov škôl, zástupcov rodičov 
a zástupcov žiackych parlamentov z každej základnej školy. Rieši sa i možnosť finančnej 
podpory- jednak mestskej časti a potenciálnych sponzorov. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia zobrala informácie o projekte na vedomie a vyslovila súhlas a podporu projektu. 
 
K bodu: Rôzne 
Komisia dohodla termín ďalšieho zasadnutia komisie – 11.9.2023 v zasadačke Pri kríži 14. 
Zaradiť do nasledujúceho zasadnutia do programu prezentáciu projektu Dúbravská liga. 
Prizvať pani riaditeľku základnej školy. 
   
 
Bratislava 12. júna 2023 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Marta Jurkovičová v.r.                                    Overil: Mgr. Marian Podrazil v.r. 
                   tajomníčka komisie                                                        predseda komisie 
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